
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 11 25 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXIV/2006  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  28 kwietnia 2006 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

 

                 Przewodniczący Rady Gminy – Waldemar  Gąsiorski otworzył  
XXXIV obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, Sołtysów, zaproszonych 
gości i pracowników Urzędu  Gminy,   oświadczył,  iŜ zgodnie z listą 
obecności  w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych spośród 15 osobowego 
składu Rady , co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 
decyzji 
 

     Nieobecna : radna Halina Lempek. 
 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi zał. Nr 3 do protokołu 

 
 
 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego 

wcześniej wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy 
Waldemar Gąsiorski  zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do 

proponowanego por ządku obrad. 
 
 

W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,  Przewodniczący   

Rady   Gminy  Waldemar Gąsiorski poddał pod głosowanie 
proponowany  porządek obrad . 
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Głosowało   - 14  
 
Za    - 14  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku  przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 

Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy jednogłośnie      
przyjęła następujący   
 
 

 
Porządek obrad: 

 
1. Sprawy regulaminowe:  

  a/ otwarcie sesji  
b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ zatwierdzenie porządku obrad 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym . 
 
3. Interpelacje i zapytania.  

 
4. Podjęcie uchwały w spr. zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały Nr 

XXXI/328/2005 Rady Gminy Ustka z dnia 23 grudnia 20 05 r w spr. 
zasad wynagradzania nauczycieli.  

 
5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia budŜetu 

gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w budŜecie gminy 2006 r. 
 

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2005r  
- podjęcie uchwały w spr. udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Ustka za 2005 r  
 

7. Podjęcie uchwały w spr. określenia stawek za jeden kilometr 

stosowanych do ustalenia naleŜności z tytułu kosztów podróŜy 

radnych gminy.  
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8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 

9. Wolne wnioski i informacje.  
 

10. Zakończenie obrad. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 
dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej 

Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 
 
 

Protokół  Nr XXXIII/2006  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
27  marca  2006 r. 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 12  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
przyjęła Protokół Nr XXXIII/2006 z dnia  27 marca 200 6 r 

  
 
Na obrady Rady przybyła radna Halina Lempek. 
 
 

Ad. 2.  W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Gminy 
udzielił głosu  Wójtowi Gminy , który przedstawił 

sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym za 

okres od 27 marca  200 6 r  do 27 kwietnia  200 6 r 
 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
 
   

W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana  Wójta 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie: 
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 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym tj.  od  dnia 27 marca  2006 r do 27 
kwietnia  2006 r 

 

Głosowało   - 15 
 

Za    - 12 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
przyjęła sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym .  

 
 
Ad. 3. Interpelacje i zapytania.  
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 

  Radny Stanisław Piłat 
–  sprawa kruszywa, które było przydzielone na poszczególne sołectwa, 
a było składowane w m. Objazda i Charnowo. Teraz kruszywo to jest 
rozwoŜone na sołectwa. Jaki był cel składowania kruszywa 
 
 

Radny Ryszard Krefft 
- sprawa odprowadzania ścieków ze wsi Zaleskie. Jakie rozwiązanie 
widzi Pan Wójt w spr. odprowadzania nieczystości płynnych z m. 
Zaleskie. Kanalizacja w Zaleskich ma być realizowana w 2007 r, obecnie 
jej nie ma. Mieszkańcy otrzymali pisma, Ŝe mają być szamba i mają 
wywozić nieczystości płynne. 
 
 

Radna Jadwiga Fudala 
- na wjeździe do posesji / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 
dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby /  Pani  parkowane 
są samochody. Pani ta wystąpiła o kupno tego terenu. Proszę o 
pozytywne załatwienie podania tej Pani z uwagi na ciągły problem 
parkowania samochodów 
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- złoŜył podziękowanie Panu podinspektorowi Jackowi Partyce 
byłemu Komendantowi Policji w Ustce za dotychczasowa współpracę 
oraz pogratulował  awansu na Komendanta Powiatowego Policji  w 

Człuchowie 
 
 
Wójt Gminy Tomasz Wszółkowski 
- odczytał list gratulacyjny z  Ŝyczeniami i gratulacjami  awansu na 
nowe stanowisko pracy.  
 
 
Jacek Partyka  
- podziękował radnym, sołtysom, kierownikom jednostek, dyrektorom 

szkół za dotychczasową współpracę i pomoc w rozwiązywaniu 

wniosków i róŜnych problemów. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady i Pan Wójt wręczyli  na ręce 
Zastępcy Komendanta Policji w Ustce list gratulacyjny z 
Ŝyczeniami aspirantowi sztabowemu Panu Grzegorzowi Gadoś 
nowo powołanemu Komendantowi Policji w Ustce  
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
poinformował, iŜ w przerwie w obradach Rady będą wykonywane 
pamiątkowe zdjęcia w trzech ujęciach tj. radni, sołtysi oraz radni, 
sołtysi i kierownictwo urzędu. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 min przerwę w obradach Rady 
tj. od godz. 10 30 do godz. 11 00. 

 
  Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
  Obrady Rady opuścili radni: Marian Szumski i Edward Sasko. 
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Ad. 4. W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady 

przedstawił: 
 

 
- proj. uchwały w spr. zmiany Załącznika Nr 1 do Uchwały 
Nr XXXI/328/2005 Rady Gminy Ustka z dnia 23 grudnia 2005 
r w spr. zasad wynagradzania nauczycieli. 
 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 13 
  
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/349/2006 stanowiącą zał. Nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
 

 
 
Ad. 5. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu  gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy  2006 r. 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
    
W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
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Głosowało   - 13 
 
Za    - 11 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/350/2006 stanowiącą zał. Nr 6 
do niniejszego protokołu. 

 
 
 
Ad. 6.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 

2005 r 
 - podjęcie uchwały w spr. udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Ustka za 2005 rok.  
 
 

W przedmiocie sprawy Przewodniczący Rady Gminy Waldemar 
Gąsiorski oddał głos Komisji Rewizyjnej. 
 
 
Radna Maria Drzazgowska Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej 
- odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy Ustka z 
dnia 03 kwietnia 2006 r o brzmieniu: Komisja Rewizyjna 
opiniuje  pozytywnie wykonanie budŜetu  gminy za rok 2005 

i wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy  z 
tego tytułu. Następnie, radna odczytała uzasadnienie 
przedmiotowego wniosku oraz   wniosek do RIO w Gdańsku  . 
Treść wniosków wraz z uzasadnieniem do Rady Gminy i RIO stanowi 
zał. Nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
Na obrady Rady powrócił radny Edward Sasko. 
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- przedstawił Uchwałę  Nr 107/IV/2006 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 05 kwietnia 2006 
r w spr. opiniującej wniosek  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ustka 
w  spr. opinii pozytywnej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Ustka o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 
wykonania budŜetu za 2005 rok zgodnie z zał. Nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Na obrady Rady powrócił radny Marian Szumski. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej o  

następującym brzmieniu: 
 

Wniosek Komisji Rewizyjnej 
 

Komisja Rewizyjna opiniuje pozytywnie wykonanie budŜetu 
gminy za rok 2005 i wnioskuje o udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy z tego tytułu. 
 
 

Głosowało   - 15  
 
Za    - 12  
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 

Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy większością 

głosów   przyjęła    wniosek Komisji Rewizyjnej. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
oddał głos Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy. 
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Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy  
- przedstawił Uchwałę Nr 125/IV/2006 Składu Orzekającego 

regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 07 kwietnia 2006 

r w spr. opinii o sprawozdaniu z wykonania budŜetu Gminy Ustka za 

2005 rok zgodnie z zał. Nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy w spr. 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2005 rok . 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  zgodnie z wnioskiem 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja przyjęła wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania  w spr. udzielenia absolutorium Panu 
Wójtowi 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie niŜej  wymieniony  proj. uchwały 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Ustka za 2005 rok 
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Głosowało   - 15 
  
Za    - 12 
Przeciw   -  3 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   

podjęła Uchwałę Nr XXXIV/351/2006 stanowiącą zał. Nr 10 

do niniejszego protokołu. 
 

 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
złoŜył gratulacje Panu Wójtowi stwierdzając, iŜ Rada Gminy  
udziela absolutorium i  pozytywnie ocenia wykonanie budŜetu za 
2005 rok. 

 
 

Wójt Gminy Tomasz Wszółkowski złoŜył podziękowanie radnym 
za udzielenie absolutorium. 

 
 
 
Ad. 7.  Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 
 

- proj. uchwały w spr. określenia stawek za jeden kilometr 
stosowanych do ustalenia naleŜności z tytułu kosztów 
podróŜy radnych gminy. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący  Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 15 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów    
podjęła Uchwałę Nr XXXIV/352/2006 stanowiącą zał. Nr 10 
do niniejszego protokołu. 

 
 
   
Ad. 8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt 

Tomasz Wszółkowski 
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Odpowiedź na zapytanie radnego  Stanisława Piłata 
–  sprawa kruszywa, które było przydzielone na poszczególne sołectwa, a 
było składowane w m. Objazda i Charnowo. Teraz kruszywo to jest 
rozwoŜone na sołectwa. Jaki był cel składowania kruszywa 
 
 

Zgodnie z ustaleniami z Sołtysami transport kruszywa jest 
dostarczany na wskazane przez Sołtysów  odcinki dróg .  
Natomiast rezerwa kruszywa jest na nieprzewidziane w trakcie 
eksploatacji ubytki na drogach i  składowana była w dwóch 
miejscach zatwierdzonych przez Komisje Rady i Sołtysów tj. w m. 
Objazda i Charnowo.  W związku z realizacją inwestycji  w  m. 
Charnowo naleŜało usunąć składowane kruszywo.  Ustalono, Ŝe 
będą dwa punkty składowania kruszywa tj. w m. Zaleskie i w m. 
Objazda dla zachodniej i wschodniej części gminy.  
 
 
 

Odpowiedź na zapytanie radnego Ryszarda Krefft a 
- sprawa odprowadzania ścieków ze wsi Zaleskie. Jakie rozwiązanie widzi 
Pan Wójt w spr. odprowadzania nieczystości płynnych z m. Zaleskie. 
Kanalizacja w Zaleskich ma być realizowana w 2007 r, obecnie jej nie ma. 
Mieszkańcy otrzymali pisma, Ŝe mają być szamba i mają wywozić 
nieczystości płynne. 
 
 

Na zebraniu wiejskim została ustalona kolejność realizacji 
inwestycji. I etap to było podłączenie kanalizacji do bloków po 
PGR w Zaleskich. II etap to kanalizacja całej wsi przewidziany 
jest do realizacji w 2007 r pod warunkiem otrzymania dotacji 
celowej w ramach Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków. 
Do Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków zgłoszono 
pozostałe miejscowości nieskanalizowane na terenie gminy, które 
planuje się podłączyć w latach 2007 – 2010 r. Mieszkańcy m. 
Zaleskie na zebraniu wiejskim postanowili , aby w pierwszej 
kolejności wybudować halę sportową przy Szkole Podstawowej, a 
kanalizację sanitarną II – etapu zrealizować w 2007 r. Do chwili 
zakończenia budowy kanalizacji sanitarnej w tej miejscowości 
mieszkańcy są zobowiązani do odprowadzania ścieków do 
zbiorników bezodpływowych, a następnie do wywoŜenia ścieków 
do oczyszczalni ścieków. 
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Odpowiedź na zapytanie radnej  Jadwigi Fudali 
- na wjeździe do posesji  Pani / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 
dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ parkowane są 
samochody. Pani ta wystąpiła o kupno tego terenu. Proszę o pozytywne 
załatwienie podania tej Pani z uwagi na ciągły problem parkowania 
samochodów 

 
W planie jest to droga gminna, która jest drogą dojazdową do 
Pani / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby. Droga ta nie moŜe być sprzedana 
poniewaŜ trzeba zmienić plan. Jak będzie robiona w Rowach 
zmiana planu to wówczas będzie moŜna wystąpić z wnioskiem . 
Na dzień dzisiejszy najlepszym rozwiązaniem jest bezwzględny 
zakaz parkowania samochodów i egzekwowanie tego zakazu.  

 
 
Ad. 9.      Wolne wnioski i informacje.  
 
  

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 

Rady w okresie międzysesyjnym tj. 
 
 

1. W dniu 27 -03-2006 wpłynęło pismo Wójta Gminy Ustka w 
spr. naprawienia powstałej szkody  w wyniku zaniŜenia 
trzynastki za 2004 r oraz nie wypłacania za rok 2005 
zgodnie z przepisami Kodeksu Cywilnego w związku z 
wyrokiem Trybunału Konstytucyjnego stwierdzającego 
niezgodność z Konstytucją przepisów pozbawiających 
Burmistrzów , ich zastępców, sekretarzy i skarbników prawa 
do trzynastek  .  
W oparciu o opinię prawna wyraziłem zgodę na wypłatę 

trzynastki.  
 

2. W dniu 07 -04-2006 wpłynęło pismo Parafii Rzymsko – 
Katolickiej p.w. N.M. Panny Gwiazdy Morza Ustka w spr. 
dofinansowania wyjazdu kolonijnego dzieci  i pokrycia 
kosztów przejazdu dzieci na kolonię k/ Bystrzycy Kłodzkiej w 
kwocie 7.200 zł   
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rady  

celem zajęcia stanowiska. 
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3. W dniu 07 -04-2006 r wpłynęła Uchwała  Nr 107/IV/2006 

Składu Orzekającego RIO w Gdańsku w spr. pozytywnej 
opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ustka o 
udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania 
budŜetu za 2005 rok. 

 
4. W dniu 10 -04-2006 r wpłynęła skarga Spółki MORPOL do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na Uchwałę Nr 

XXVI/291/2005 Rady Gminy Ustka z dnia 17 czerwca 
2005 r w spr. przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji 
Parku Wiatrowego Nr 1 w m. Duninowo i Wodnica. 
Niniejszą skargę  skierowałem na Komisje Rady celem 
zapoznania . 

 
5. W dniu 12 -04-2006 r wpłynęła Uchwała  Nr 125/IV/2006 

Składu Orzekającego RIO w Gdańsku w spr. pozytywnej 
opinii o sprawozdaniu z wykonania budŜetu Gminy Ustka za 
2005 rok. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iŜ z dniem 30 maja 
2006 r upływa termin składania oświadczeń majątkowych 
 

 
Ad. 10. Zakończenie obrad. 
 
 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy o godz. 1 1 25  zamknął XXXIV Sesję Rady 

Gminy Ustka.  
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokołowała 
 
 GraŜyna Frankiewicz 


